
Interpellasjon fra Samnanger FrP til KS-møtet den: 07.04.2022

Det er kommunisert både fra Samnanger kommune og fra Ordfører at kommuneøkonomien 
er svært god. Lokalbefolkningen har også blitt oppmerksom på det - gjennom lokalavisen 
Samningen.
Grunnen er vel paradoksal – «grove» strømpriser fyller opp kommunekassen med penger. 
Det betyr at kommunen blir «rikere» mens befolkningen i kommunen får mindre til eget 
forbruk. Strømprisene er kommunisert fra sentralt hold, at de vil bli vedvarende høye selv 
med tilskuddsordninger. Storting/Regjering ser ikke ut til å gjøre noen kraftige tiltak, som vil 
dempe prisstigningen på strøm i uoverskuelig fremtid.
I tillegg er Samnanger en pendlerkommune og mange er daglig avhengig av bilen. Prisene på 
drivstoff har aldri sett et slikt nivå som i dag. Dette går direkte på alles lommebok. Det ser 
heller ikke ut som om Regjering/Storting vil gjøre noe som helst i denne saken, så prisene 
blir nok vedvarende høye. 
I tillegg signaliseres det at renten vil gå opp 4-5 ganger i løpet av året – det rammer de som 
sitter med høye lån. Den samlede kostnaden for Samnangers befolkning vil dermed øke – og 
har øket det siste året. 
Tiden er kommet for å til å gi tilbake en del av de felles verdiene fra vannkraftproduksjon, 
som gir kommunen en svært god økonomi i årene som kommer.
Vedtaket gjøres 07.04.2022, slik at Rådmann har god tid til å legge det inn i budsjettet for 
2023.

Forslag: Med bakgrunn i overnevnte og som en følge av forventet økning i kommunale 
inntekter i årene som kommer, skal det fra og med budsjettåret 2023 ikke lenger være 
eiendomsskatt på hus og hytter i Samnanger kommune.
Denne interpellasjonen skal stemmes over i KS-møtet den: 07.04.2022


